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中国国家农业科研院所布局现状、问题与调整思路

高春雨1，邱建军1，尹昌斌1，汪学军2

中国农业科学院农业资源与农业区划研究所

摘要： 

国家级农业科研院所是我国农业科研的重要力量。本文在分析我国国家级农业科研院所基本组成以及分布情况的基

础上，通过与国外发达农业国家的经验进行对比，指出了现阶段我国国家级农业科研院所布局存在的主要问题，提

出了未来我国农业科研院所的调整思路。 
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Current situation, problems and method of adjusting for the layout of National 
Agricultural Research Institutes in China

Abstract: 

National agricultural research institutes are considered as a major force in the field of agricultural 
scientific research in our country. Based on the analysis of the basic elements as well as distribution 
situation of China's national agricultural research institutes and comparison with foreign experience of 
developed agricultural countries, this paper has pointed out the major problems existing in the layout of 
China's national agricultural research institutes and also has put forward the method of adjusting for 
China's national agricultural research institutes.
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